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PROTOKÓŁ Nr LIII/2018 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 09 kwietnia 2018 r. 

 
 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji   8 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     7 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1400 

 
 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Jacek Ciapała 
3. Władysław Czerwiński 
4. Kuczyński Ireneusz 
5. Królik Grzegorz 
6. Ruciński Konstanty 
7. Stobiecki Adam 
8. Włóka Mirosław 

 

Radni nieobecni na sesji: 
  

1. Fogiel Rafał 
2. Gaczkowski Michał 
3. Gaik Sebastian 
4. Ratajczyk Jan 
5. Szczur Sławomir 
6. Warmus Włodzimierz  
7. Wąs Paweł 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa            Wojciech Ostrowski 
2. Z-ca Burmistrza Sulejowa           Dorota Jankowska 
3. Skarbnik Gminy                                                             Michał Kieszkowski 
4. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
5. Radca prawny                                                                 Barbara Balcerzyk-Bojarczuk 

 
 

 
Punkt 1 

 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
Otwarcia LIII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa,  
Z-cę Burmistrza Sulejowa, Skarbnika oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 8 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił wniosek  
Burmistrza Sulejowa z prośbą o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym.  

 
 

Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 
 
Uwag do porządku obrad nie wniesiono.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił porządek obrad. 
 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 

na lata 2018-2025 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 
5. Interpelacje radnych - odpowiedzi.    
6. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
7. Zakończenie obrad. 

 

 
 

P u n k t 3 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2018-2025. 

 
Projekt uchwały przedstawił Pan Michał Kieszkowski – Skarbnik Gminy Sulejów. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 

Poinformował, że po świętach odbyło się spotkanie Burmistrza oraz Przewodniczącego 
Rady Miejskiej z radnymi powiatowymi w sprawie współfinansowania drogi powiatowej 
Nr 1502E Sulejów-Kawęczyn-Krasik w m. Sulejów ul. Taraszczyńska.  

 
Radny 
Władysław Czerwiński 
       Zapytał czy Gmina ma jeszcze nadwyżkę budżetową. 
       Zapytał kiedy miały miejsce rozmowy dotyczące dofinansowania drogi do Łęczna., gdzie        

będzie rozpoczęty I etap przebudowy drogi. 
Poprosił o kserokopię pisma dotyczącego przebudowy drogi powiatowej Nr 1502E 
Sulejów-Kawęczyn-Krasik w m. Sulejów ul. Taraszczyńska. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 

Poinformował, że na drogę do Łęczna przeznaczone jest 300 tys. zł, brakuje jeszcze  
30 tys. zł. Powiat obiecał dofinansować budowę chodnika.   

 
Radny 
Władysław Czerwiński 

Poinformował, że nie widzi w uchwałach dodatkowych 100 tys. zł, o których mowa na 
budowę tej drogi 
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Skarbnik Gminy 
Michał Kieszkowski 

Wyjaśnił, że pieniądze te zostały przesunięte z zadania na zadanie. W Wieloletniej 
Prognozie Finansowej tego nie widać. 

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

Stwierdził, że na spotkaniu z mieszkańcami ul. Dobra Woda Pan Burmistrz powiedział, 
że nie może zaciągać kredytu na to zadanie. Inwestycje, które nie były planowane są już 
dawno wykonane, a ta nie. Uważa, że trzeba zaciągnąć 1,5 mln zł kredytu. 

 
 

Wobec braku pytań prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan 
Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018-2025. 

 
                    
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.  

za                              8 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIII/447/2018 w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018-2025. 
 

 
Punkt 4 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Michał Kieszkowski – Skarbnik Gminy Sulejów. 
 
 

Wobec braku pytań prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan 
Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2018 r. 

 
                    
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.  
 
za                              8 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIII/448/2018 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2018 r. 

Punkt 5 
 

Interpelacje radnych. 
 

Interpelacji radni nie złożyli.  
 

Punkt 6 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
Radny 
Grzegorz Królik 

Zapytał, dlaczego do Pani Wandy Rożnowskiej docierają informacje na temat moich 
pytań o wynagrodzenie z tytułu mojego członkostwa w Komisji Alkoholowej.  
Podziękował za podjęcie uchwał. 

 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
 Zapytał kiedy otrzyma odpowiedzi na pytania: 
 -  jaki jest całkowity koszt budowy żłobka oraz jego wyposażenia? 
 - jaki jest całkowity stan zadłużenia MZK? 

- jakie są całkowite koszty budowy sali gimnastycznej w Witowie oraz jej      
wyposażenia? 

 - kiedy będzie remontowane przedszkole w Sulejowie, czy są już gotowe projekty? 
 - kiedy zostanie wykonane przejście dla pieszych na ul. Wschodniej? 
 - informacje na temat pogłębiania Pilicy oraz drogi S 12. 
 
Radny Ireneusz Kuczyński nie uzyskał odpowiedzi na zadawane pytania. 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 

Podziękował za usunięcie krzewów oraz zamontowanie urządzeń sportowych na 
terenie szkoły we Włodzimierzowie.  
Poprosił o skompletowanie placu zabaw na terenie szkoły we Włodzimierzowie oraz o 
wykonanie ścieżki –dojścia do urządzeń oraz utwardzenie tego terenu. 
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Punkt 7 
 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam LIII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 9 kwietnia 2018 r.                              
o godzinie 1505.                       
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